
 

 
Protokoll 
Församlingsstyrelsen 230808 
Kl. 19.00, Nävestakyrkan  
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Göran Tärnqvist (GT), Rodney Dahlberg (RD), Lisbet Larsson (LL), Jonas 
Bertilsson (JB), Lovisa Ellehammer (LE) och Jonas Lundkvist (JL).  
 
1. Inledning: Mötet inledde med en runda där vi berättade för varandra vad vi gjort under 
sommaren.  
 
2. Sekreterare 
JL valdes till sekreterare.  
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes.  
 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna.  
 
5. Personal 
Jonas: JL berättade att han ser fram emot jobbet med barn och unga som han går in i under 
kommande vecka.  
 
Lovisa: LE har haft en  första genomgång med RD om det praktiska i tjänsten och träffar JL senare 
under veckan för en introduktion i  
 
6. Diakoni 
Lyssnarna: Gruppen har inte haft någon samling sedan sist.  
 
Programrådet: Styrelsen gick igenom hösten och gjorde några justeringar i programmet för att det 
skulle passa de medverkande.  
 
Grillfest: 26/8 är grillfesten inplanerad. Gustaf Bronegård har bokat en hoppborg. Vi har ännu inte 
fått några hästar till ridning. JB frågar ridskolan i folkatorp. JL har haft kontakt med Repro i Kumla och 
efter lite teknikstrul är de nu på väg att trycka våra flyers. JL och EL skriver om det på hemsida och på 
FB. RD sätter in två fikagrupper som ansvara för fika och servering under grillfesten. Inköp till 
grillfesten gör JB. Vi samtalade om vi behövde ytterligare aktiviteter och avvaktar med det tills vi ser 
om vi får till ponnyridning.  
 
Gemenskapshelg: 7-8 Oktober på Björkenäs. Vi satte temat till På väg med Jesus. Vi återkommer till 
planeringen under vi kommande styrelsemöte, men sa redan nu att Lovisa ansvarar för ett 
undervisnings/samtalspass och JL ansvara för ett gemenskapspass och ett barnpass.  
 



Rapport från möte med Ekeby församling den 15/6: JB och RD träffade företrädare för Svenska 
Kyrkan i Ekeby. Det finns en vilja att mötas, men i dagsläget är inget annat planerat än jul och 
valborg.  
 
7. Arbetsmiljö 
På sikt stämmer vi av om de nya arbetsplanerna stämmer.  
 
8. information  
Nu närmast är det grillfest som behöver informeras externt, och på år egen hemsida behöver vi 
uppdatera tjänsterna. JL och EL fixar detta under veckan. RD skickar ut ett veckomejl.  
 
8. Administration & fastighet 
Kassan: SO meddelade att vi har haft inkomster på 347 286 kr och utgifter på 305 797 kr, vilket ger 
ett resultat på 41 489 kr. 
 
Parkeringen: Parkeringen är nu utbyggd. Det som är kvar är att sätta upp låga räcken för att markera 
var man skall stå. Samtal fördes om vilken typ av fästen för räckena som kan fungera. RD ansvara för 
att ordna med detta.  
 
Kontoret: Kontorets ytskikt är nu bytta. EL har fått i uppdrag att möblera upp kontoret utifrån en 
budget på 15 -20 000 kr.  
 
10. Övriga frågor: Inga övriga frågor fanns.  
 
11. Nästa sammanträde 
Nästa sammanträde blir tisdagen den 19/9 kl. 19.00. 
 
12. Avslutning: Mötet avslutades med bön. 
 
 
 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson    Sekr: Jonas Lundkvist 
 


